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Abstract (en)
The grinding ring (1) is fixed to the support plate (2) coaxial with the center lengthwise axis. The end sides (3) of the grinding ring have
reinforcement layers (4,4') between which is a grinder layer (5) joined to them. The support plate has an annular flange (18) with outer surface (21)
radially positioned in relation to the center lengthwise axis. A reinforcement layer is fixed to the outer surface and overlaps by means of an adhesive
layer (22).

Abstract (de)
Eine Schleifscheibe mit einem ringförmigen Tragteller (2) und einem hieran befestigten Schleifring (1) weist an den Stirnseiten (3, 3') des
Schleifrings (1) Armierungslagen (4, 4') auf, zwischen denen eine Schicht aus Schleifmittel (5) angeordnet ist. Die Armierungslagen (4, 4')
überlappen sich radial mit dem Außenbereich des Tragtellers (2), wobei mindestens eine Armierungslage (4) in diesem Bereich mit einem sich
radial erstreckenden Ringflansch (18) mittels einer Klebstoff-Schicht (22) verbunden ist. <IMAGE>
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